
Bestyrelsesmøde	i	grundejerforeneningen	d.12/8-	2019	
	
Blev	afholdt	hos	Claus.	
Til	stede	var:	Jens,	Christian,	Hans	Christian	og	Claus.	Der	var	afbud	fra	Lars.	
	
Omhandlede	primært	den	forestående	generalforsamling,	samt	diskussion	af	vejens	
tilstand..	
	
1.Det	blev	konstateret,	at	vejbelægningen	faktisk	havde	klaret	vinteren	bedre	end	
forventet.	Der	er	tilsyneladende	kun	kommet	et	ekstra	hul	i	belægningen,	som	kan	
udbedres.	
Nuværende	slidlag	er	35	år	gammelt.	Normalt	skal	der	pålægges	nyt	ca	hvert	20’de	
år.	Hvis	vil	får	lagt	nyt	slidlag	på	nu,	kan	det	stadig	gøres	for	en	meget	rimelig	pris.	
Hvis	vi	venter	for	længe,	vil	vejen	blive	undermineret	og	det	bliver	meget	dyrere.	
	
Desværre	har	vejingeniør	Lone	Rasmussen	meldt	afbud	til	generalforsamlingen,	hun	
vil	gerne	komme	til	et	møde	senere.	
	
2.	Budget	for	”Vejforeningen”	og	”Vejopsparingen”	blev	diskuteret.	Det	ser	ud	til	at	
der	i	2020	kan	blive	råd	til	2	containere	forår	og	2	containere	efterår.	
	
3.	Der	er	udsendt	budget	for	begge	foreninger	til	samtlige	postkasser,	samt	
bestyrelsens	forslag		til	vedtægtsændringer.	Der	er	tale	om	småkorrektioner.	
	
4.	Generalforsamling:	Bestyrelsen	mødes	kl	16.00	og	tager	stilling	til	om	gf	skal	
afholdes	udendørs	eller	om	den	skal	holdes	indendørs	på	Bekkasinvej	8.	
	
Hvis	vi	vælger	udendørs	møde,	stiller	vi	3	stk	trækulsgrill	op.	Christian	vil	i	så	fald	
sørge	for	kul.		
	
Hvis	det	bliver	indendørs	vil	det	være	tilstrækkeligt	med	stationær	gasgrill.	
	
HC	sørger	for	borde,	men	deltagere	skal	selv	medbringe	stole.	Det	gælden	ved	såvel	
indendørs	som	udendørs	gf.	
	
Liv	har	lovet	at	bage	en	kage	;))	
	
Venlig	hilsen	
Hans	Christian	Risborg	



	


